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FV/ac 

 
 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL 

PLE DE L’AJUNTAMENT D’ALELLA 

 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 

 
Caràcter: ordinari 

Data: 26 de setembre de 2013 

Horari: de les 19 h 35 min a les 20 h  

Lloc: Sala de Sessions de la Casa de la Vila 

 
 
ASSISTENTS 

 

Sr. Marc Almendro i Campillo, regidor (ERC-SxA-AM) 

Sr. José Bardes Conesa, regidor (Gd’A) 

Sr. Francisco Javier Berzosa Hergueta, regidor (PP) 

Sra. Ana Fernández i Amela, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Andreu Francisco i Roger, alcalde-president (ERC-SxA-AM) 

Sr. Vicenç Llorca i Berrocal, regidor (CiU) 

Sra. Glòria Mans Cervantes, regidora (PSC-PM) 

Sra. Mercè Marzo Gómez, regidora (Gd’A) 

Sra. Maria Isabel Nonell i Torras, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sra. Maria Teresa Vilaró i Comas, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sra. Cristina Xatart i Alzina, regidora (CiU)  

 
Assistits pel sotasignat secretari general de la Corporació, Sr. Félix-José Valdés Conde. 
 

Excusa la seva absència el regidor Sr. Frederic Salas i Mañas (ERC-SxA-AM). 
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Assisteix a la sessió la Interventora de Fons, Sra. Cristina Calle Sanz. 

 
 
ORDRE DEL DIA 

 

1.- Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària celebrada el dia 25 de juliol 

de 2013. 

2.- Escrit RE 2994/2013, presentat pel Sr. Benjamí Izquierdo i Albella, de renúncia al 

càrrec de regidor d’aquest Ajuntament pel Grup municipal de CiU. 

3.-  Escrit RE 3075/2013, presentat pel Sr. Lluis Roca i Miranda, de renúncia a accedir 

al càrrec de regidor d’aquest Ajuntament pel Grup municipal de CiU. 

4.- Proposta de l’Alcaldia sobre aprovació de les festes locals per a l’any 2014. 

5.-  Proposta de l’Alcaldia sobre aprovació d’expedient de modificació de crèdit núm. 

16/2013. 

Precs i preguntes. 

 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 

Al poble d’Alella, el dia 26 de setembre de dos mil tretze, essent les 19 hores 35 minuts, 

a la Sala de Sessions de la Casa de la Vila i sota la Presidència de l’Il·lm. Sr. alcalde, 

Andreu Francisco i Roger, es reuneix el Ple de l’Ajuntament en sessió pública ordinària. 

 

Constatada l’existència del quòrum necessari per a la seva vàlida constitució, l’alcalde 

obre la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos a l’ordre del dia, recaient sobre 

aquests punts els acords que a continuació s’indiquen: 
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1.- APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL 

DIA 25 DE JULIOL DE 2013.- La regidora Sra. Marzo manifesta que a la pàgina 12, a la 

línia 16, allà on diu “no ha establert cap procediment pacífic” hauria de dir “no ha 

establert cap procediment específic”.  

 

La regidora Sra. Vilaró manifesta que a la pàgina 28, a la línia 18, allà on diu “Coma 

Fosa” hauria de dir “Coma Fosca”. 

 

 

La Presidència sotmet a votació l’aprovació de l’acta de la sessió ordinària de 25 de juliol 

de 2013, la qual  s’aprova per unanimitat amb les esmenes formulades per les regidores 

Sres. Marzo i Vilaró. 

 

 

Arribat aquest punt i essent les 19 hores 40 minuts compareix a la sessió el regidor Sr. 

Berzosa. 

 

 

2.- ESCRIT R.E. 2994/2013, PRESENTAT PEL SR. BENJAMÍ IZQUIERDO I ALBELLA, DE 

RENÚNCIA AL CÀRREC DE REGIDOR D’AQUEST AJUNTAMENT PEL GRUP MUNICIPAL DE 

CIU.- Pel Sr. alcalde es dóna compte de l’escrit R.E. 2994/2013, de 12 de setembre, pel 

qual el Sr. Benjamí Izquierdo i Albella, amb DNI 37.769.192-H, regidor d’aquest 

Ajuntament per Convergència i Unió, renúncia a aquest càrrec de regidor.  

 

 

El Ple acorda prendre coneixement i acceptar la renúncia. 
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3.- ESCRIT R.E. 3075/2013, PRESENTAT PEL SR. LLUIS ROCA I MIRANDA, DE 

RENÚNCIA A ACCEDIR AL CÀRREC DE REGIDOR D’AQUEST AJUNTAMENT PEL GRUP 

MUNICIPAL DE CIU.- Pel Sr. alcalde es dóna compte de l’escrit R.E. 3075/2013, de 19 de 

setembre, presentat pel Sr. Lluís Roca i Miranda, amb DNI 36.514.573-A, comunicant la 

renúncia a accedir al càrrec de regidor d’aquest Ajuntament que li pogués correspondre 

atesa la seva posició com a candidat a la llista electoral de Convergència i Unió en les 

últimes eleccions municipals.  

 

 

El Ple municipal acorda prendre coneixement i acceptar la renúncia. 

 

 

4.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE APROVACIÓ DE LES FESTES LOCALS PER A L’ANY 

2014.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual literalment diu: 

 

“Examinat l’escrit R.E. 3058, de 18 de setembre de 2013, tramès pel Cap del Servei 

de Coordinació dels Serveis Territorials a Barcelona, del Departament d’Empresa i 

Ocupació de la Generalitat de Catalunya, sobre la preparació de l’Ordre de Festes 

Locals a Catalunya per a l’any 2014. 

 
Vist el disposat per l’article 46 del Reial Decret 2001/1983, de 28 de juliol, 

aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal l’adopció dels següents acords: 

 

PRIMER.- Establir com a festes locals del municipi d’Alella per a l’any 2014, els 

dies 9 de juny i 1 d’agost. 

 

SEGON.- Donar trasllat d’aquest acord al Cap del Servei de Coordinació dels Serveis 

Territorials a Barcelona del Departament d’Empresa i Ocupació de la Generalitat de 

Catalunya.” 
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El Sr. alcalde manifesta que les festes locals per a l’any 2014 serien les mateixes que 

havien plantejat per aquest any 2013. Per una banda el patró, St. Feliu d’Alella, l’1 

d’agost, i després la segona Pasqua, que seria el 9 de juny.  

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que voldria saber si el 9 de juny correspon també a una 

festa del calendari escolar, o sigui si el 9 de juny correspon a una festa de les triades per 

les escoles o no. 

 

La regidora Sra. Vilaró manifesta que no. Ells han triat com a dies de lliure disposició uns 

altres dies. De memòria no ho sap. Però un és al novembre, després de Tots Sants, un 

altre el març, creu, i un altre el 2 de maig, que creu que és un divendres. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que en aquest cas ella proposaria, i no sap si és factible 

o no, que valoressin la possibilitat que l’altra festa local fos el 24 de setembre. I no ho 

diu per a ella, sinó per a totes les persones d’Alella que treballen a Barcelona, que són 

moltes, i que es troben en la circumstància que els nens estan a escola i ells estan de 

festa. 

 

El Sr. alcalde manifesta que el 9 de juny el van assumir precisament perquè també 

l’agafava Barcelona. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que la podrien canviar. 

 

El Sr. alcalde manifesta que aleshores poden treure Sant Feliu i posar la Mercè. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que no, que la festa del patró té tota la raó del món, 

però que l’altra és una festa comodí, perquè els ajuntaments tenen dret a tenir dues 

festes locals, i, a vegades, s’han ajustat al calendari escolar, altres vegades a altres 

raons, altres per tema de calendari laboral dels funcionaris, per si era un pont. En aquest 
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moment, el 9 de juny simplement el que fan és arrossegar una cosa que han decidit fa un 

any. 

 

El Sr. alcalde manifesta que la segona Pasqua ja fa tres anys que la van proposar, perquè 

abans utilitzaven altres festes i era, precisament, perquè a Barcelona també feien festa. 

Per tant, si ara agafessin el 24 de setembre en lloc del 9 de juny, potser sí que els pares 

podrien compatibilitzar el 24 de setembre, però deixarien de compatibilitzar el 9 de juny.  

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que voldria saber si el 9 de juny serà festa local a 

Barcelona l’any vinent. Ella diria que no. 

 

El Sr. alcalde manifesta que no sap que acabaran triant Barcelona, però acostumaven a 

triar la segona Pasqua i la Mercè. 

 

La regidora Sra. Vilaró manifesta que han de tenir en compte que la segona Pasqua, fins 

no fa massa anys, era festa a tot Catalunya. Era una festa d’àmbit nacional. Llavors, 

continuar triant aquest dia també és donar una mica de continuïtat al que tenien fa uns 

anys, que era festa nacional. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que així segueixen donant suport a les festes religioses. 

 

El Sr. alcalde manifesta que com la Mercè. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que com la Mercè, o l’esperit que té aquest govern de 

mantenir les grans tradicions religioses. 

 

La regidora Sra. Vilaró manifesta que, de totes maneres, una mica a tall de broma, ella, 

que treballa a Barcelona, el dia de la Mercè és un dia fantàstic per fer aquelles coses que 

normalment no poden fer. Va molt bé per fer alguns tràmits. 
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La regidora Sra. Marzo manifesta que no li diu que no. 

 

 

A continuació la Presidència sotmet a votació la proposta. Hi voten a favor el Sr. alcalde, 

els tinents d’alcalde Sres. Mans i Nonell, i els regidors, Sres. Fernández, Vilaró i Xatart, i 

Srs. Almendro, Berzosa, i Llorca; s’abstenen de votar-la els regidors Sra. Marzo i Sr. 

Bardes. En conseqüència s’aprova la proposta.  

 

 

5.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE APROVACIÓ D’EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE 

CRÈDIT NÚM. 16/2013.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual 

literalment diu: 

 

“ASSUMPTE: Modificació de crèdit  

Núm. expedient: 16/13  

 
Per poder atendre les despeses que es detallen a continuació,  per a les quals la 

consignació en el pressupost ordinari actual és insuficient, cal tramitar l’expedient 

de modificació de crèdit amb subjecció a les disposicions vigents.  

 

S'han examinat els crèdits de l'esmentat pressupost que es poden reduir sense 

pertorbació del servei, i s’ha proposat al Ple municipal l’aprovació de la modificació 

de crèdit mitjançant el crèdit extraordinari següent: 

 
INCORPORACIÓ ROMANENTS  

Financiació Descripció Import 

87000 Romanent per a despeses generals  95040,03 

TOTAL  95040,03 
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Partida a augmentar Descripció projecte Import 

2013 07 162 22700 Gestió residus 37089.12 

2013  03 163 22700 Neteja viària  29067.03 

2013 13 440 22799 Serveis transport urbà  15966.75 

2013 13 440 22799 Serveis transport urbà  12596.20 

TOTAL  95040,03 

 

SUPLEMENT CRÈDIT  

Partida a disminuir Descripció Import 

2013 06 151 22706 Redacció estudis i projectes   4300 

 2013 08 324 22699 Jornades Ferrer i Guàrdia  2500 

TOTAL  6800 

 

Partida a augmentar Descripció projecte Import 

2013 19 920 22706 Redacció projecte biblioteca  4300 

2013 01 920 62500 Mobiliari  2500 

TOTAL  6800 

 

FONAMENTS DE DRET  

 

Les transferències proposades no afecten els crèdits ampliables, ni els crèdits 

extraordinaris atorgats en l’exercici.  

 

Les partides que es proposa minorar no han estat incrementades mitjançant 

suplements o altres transferències. Tampoc procedeixen de crèdits incorporats com 

a conseqüència de romanents no compromesos procedents de pressupostos tancats, 

ni han estat objecte de cap minoració, com a conseqüència de transferències 

anteriors.  
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No hi ha cap compromís de despesa que impedeixi la modificació de les partides 
que es proposa minorar.  
 

Es compleixen l’article 180 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 

qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, els articles 

35 a 41 del Reial decret  500/1990 i l’article 7, 8 i 10 de les bases d’execució del 

pressupost. 

 

Per tot això, aquesta Alcaldia proposa : 

   

PRIMER.- Aprovar la modificació de crèdit 16/13 del pressupost municipal vigent. 

 

SEGON.- Continuar la tramitació establerta a l’article 177 i 179 del text refós de la 

llei reguladora de les hisendes locals sotmetent l’esmentat expedient a informació 

pública per un termini de quinze dies hàbils en el Butlletí Oficial de la Província, 

perquè qualsevol persona interessada pugui formular aquelles objeccions i 

suggeriments que estimi adients. 

 

TERCER.- Considerar definitivament aprovat l’expedient en cas que no es formuli 

cap objecció ni suggeriment contra aquest expedient en el termini d’informació 

pública.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que aquesta proposta el que fa és, una vegada s’ha aclarit, i quan 

diu aclarit és un terme generós, com es pot tractar el romanent positiu de tresoreria, a 

l’hora de poder-lo incorporar en l’exercici actual. La primera condició és cobrint les 

factures que provenien de l’any anterior, que per qüestions de capacitat es van incorporar 

en el pressupost de 2013. I aquí estan parlant, si no li falla la memòria, de dues factures 

del transport urbà, una de gestió de residus i una de neteja viària, que sumen 95.000€. El 

que permet la nova normativa és que aquestes factures que s’haguessin incorporat al 
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pressupost d’aquí es puguin descarregar del romanent, i, per tant, no calgui, en el fons, 

haver-les d’incloure en el pressupost de 2014, sinó que s’acaben pagant amb pressupost 

de 2013. Per tant, incorporen aquests 95.000€ en el pressupost actual. I després hi ha un 

parell de petites modificacions que vénen a dotar amb 4.300€ la diferència de l’IVA, de 

l’increment de l’IVA del 18 al 21 per cent pel que fa a la redacció del projecte de la 

biblioteca, que es va adjudicar sota el 18% i ara és del 21%, que són 4.300€. I després la 

dotació de tot un seguit de barres per l’Escola de Dansa que els mancaven per al segon 

espai que han hagut d’habilitar per donar cabuda a totes, bàsicament nenes i noies, que 

tenen inscrites a l’Escola de Dansa. Això són 2.500€. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que ells entenen perfectament que l’Ajuntament hagi de 

fer modificacions de crèdit, incorporacions, suplements, etcètera, però no els ha quedat 

clar si aquestes despeses de gestió de residus i neteja corresponen a gestió del 2012, a 

factures no pagades el 2012. No ho ha entès. 

 

El Sr. alcalde manifesta que són factures de 2012 que no van caber en el pressupost de 

l’any passat i que van passar a incorporar-se en el pressupost de 2013. Pot ser que quan 

s’hagin entrat vinguin arrossegades les de desembre, que a vegades entren el gener, i que 

possiblement l’any passat estaven les dotze més una tretzena factura que és el fa que no 

quadri. En funció del moment de l’any que entrin, poden anar incorporades en el 12 o en 

el 13. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que sap que tenen aquesta partida de mobiliari. Tot just 

en el Ple anterior pensa que van fer una modificació de crèdit també per compra de 

mobiliari. 

 

El Sr. alcalde manifesta que aquest és un mobiliari específic per l’Escola de Dansa. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que els 16.000 i escaig d’euros de fa uns mesos també 

eren per mobiliari de l’Escola. 
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El Sr. alcalde manifesta que no era per a l’Escola de Dansa. Era per adquirir mobiliari per 

a actes públics. 

 

 

A continuació la Presidència sotmet a votació la proposta. Hi voten a favor el Sr. alcalde, 

els tinents d’alcalde Sres. Mans i Nonell, i els regidors, Sres. Fernández, Vilaró i Xatart, i 

Srs. Almendro, Berzosa, i Llorca; hi voten en contra els regidors Sra. Marzo i Sr. Bardes. 

En conseqüència s’aprova la proposta.  

 

 

PRECS I PREGUNTES 

 

A) La regidora Sra. Marzo manifesta que de l’acta de la Junta de Govern Local s’extreu, i 

potser és una interpretació errònia, que la Fundació Pere Tarrés ha de deixar de 

treballar amb ells. Voldria saber si aquesta fundació no vol treballar amb ells. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que li respondrà el regidor Sr. Almendro. 

 

 El regidor Sr. Almendro manifesta que la Fundació Pere Tarrés va guanyar un concurs 

en un procés negociat que es va obrir per a l’any anterior, i ara ha guanyat el 

concurs públic que es va treure, i, per tant, continua treballant amb ells. El que 

passa és que va acabar un i ara ha començat l’altre. I, de fet, ara ha guanyat un 

concurs per dos anys més una possible pròrroga d’un any més. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que la regidora Sra. Marzo deu fer menció a una renúncia que 

van fer del contracte, però era del contracte anterior, perquè els interessava que 

comencessin el nou curs amb el nou servei i no pas amb l’altre. Hi havia un 

decalatge de dies. 
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B) La regidora Sra. Marzo manifesta que si podrien fer la primera valoració de les Festes 

de la Verema. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que la primera valoració és una valoració força subjectiva, 

tot i que comencen a tenir-ne dades. La persona tècnica, encarregada de la Festa de 

la Verema, tot just acabada la Festa de la Verema va agafar el seu període de 

vacances. Des de dijous o divendres de la mateixa setmana de la Festa de la Verema i 

fins el dia 1 d’octubre ha estat de vacances, i, per tant, tenen algunes dades 

econòmiques, però no ho tenen encara tot. Fruit de les pluges que els van afectar, la 

prèvia de la Mostra Gastronòmica de dissabte i durant la Mostra Gastronòmica de 

diumenge, ha repercutit en un descens dels ingressos en comparació del 2012 a 

l’entorn d’un 24%, tot i que dissabte van obrir la Mostra Gastronòmica tres quarts 

d’hora més tard, perquè tot el que eren les instal·lacions estaven prou negades. I el 

diumenge, el fet que fes aquell dia tan lleig i que, a més, es posés a ploure a un 

quart de nou, va fer que hi vingués molta menys gent. Això també és una menys 

despesa per part de l’Ajuntament, perquè si es van servir menys plats ells tenen 

menys cost, i, per tant, hauran d’acabar de valorar pel que fa als números com van 

anar. També el dissabte es va haver de suspendre l’actuació musical de la nit, 

bàsicament perquè quan s’havia de muntar tot l’escenari, que s’havia de muntar entre 

6 hores i 4 hores i mitja abans,  ja que el concert començava a les onze,  i la pluja 

va ser a quarts de set. Es va estar valorant amb els mateixos instal·ladors què es 

feia. Hi havia molt de risc que hi pogués haver un problema amb l’electricitat per 

com estava tot plegat, i cap allà a les vuit van haver de decidir que se suspenia 

l’activitat, tot i que després ja no va ploure. Poder va donar la sensació de que 

faltava perquè no eren conscients que quan es van prendre la decisió era entre tres i 

quatre hores abans de quan havia d’haver-hi l’actuació. Valora i aprofita aquesta 

oportunitat per agrair públicament, i ell creu que, aquí, s’hi poden sumar tots, la 

tasca que van fer els treballadors de l’Ajuntament pel grau d’implicació i de voluntat 

que les coses sortissin bé, sobretot el dissabte que es van trobar amb aquella 

situació complicada d’haver de decidir què acabaven fent o no. També, sent 
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conscients que el sistema de venda de tiquets que van implantar, que van importar 

de Cabrils, no va funcionar tan bé com els hagués agradat o que esperaven quant a 

millora d’agilitat, sinó que més aviat va generar més cues que no pas resoldre 

problemes. I això va portar que dissabte, i també fruit de la situació climatològica, 

optessin per canviar el sistema, aprofitant l’actual però sense fer la venda directa 

allà amb les màquines. I això va ser bastant més resolutiu i àgil que no pas la 

utilització directa de les màquines davant del públic. Creu que en línies generals 

podria ser una primera valoració pendents que s’incorpori la tècnica i que al llarg del 

mes d’octubre acabin d’afinar i conèixer tots els números i que es pugui fer una 

valoració preliminar pels tècnics municipals de com va anar. 

 

 La tinent d’alcalde Sra. Nonell manifesta que volia afegir només que les activitats de 

visites a cellers van ser pràcticament igual que l’any passat. No va ploure durant el 

dia i els cellers també tenien la possibilitat de fer-ho amb pluja. Van sortir totes i 

van ser pràcticament igual que l’any passat. El problema va ser la Mostra 

Gastronòmica i el concert. Però tots els actes de dia, els gegants i les activitats de 

carrer, van ser molt participatives. 

 

 La regidora Sra. Marzo manifesta que ella també se sumaria a agrair, lògicament, als 

treballadors i treballadores de l’Ajuntament, que pensa que amb la seva experiència i 

sobretot amb l’actitud, van fer un boníssim servei. Demanar a l’alcalde que com va 

fer fa dos anys, però no per a aquesta Verema, pugui traslladar als portaveus dels 

grups aquesta valoració i també aquesta sessió informativa que en principi havien 

reclamat de fer-la amb mesos d’antelació, tenir una idea de com es prepara la 

propera Verema. Ells lamenten expressament que aquestes convocatòries no s’hagin 

produït aquest any passat. I, finalment, comentar que, pel que fa a les festes, valorar 

una mica també l’encaix que els trabucaires han de fer a les festes amb la seva 

presència al carrer, en alguns moments concrets i d’algunes determinades maneres. 

Ho diu perquè creu que és innecessari incórrer en riscos, inclús de salut, potser per 

una manca o per una excessiva efervescència. Pregaria que quan hi ha nens a prop, 
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inclús quan s’actua, es vegi en quines condicions i de quina manera i en quina 

distància de les persones que estan vivint les festes. Aquest és un prec que fa. Entén 

que és una entitat cultural del poble que fa un ús de la via pública per al gaudi de 

tots els veïns i que acorda amb l’Ajuntament la manera com ha de desenvolupar 

aquesta activitat. Entén que això és així. Per tant, demana que l’Ajuntament sigui 

especialment curós amb aquest tema.  

 
C) La regidora Sra. Marzo manifesta que té un prec que té a veure amb el POUM del qual 

tenen un gran buit, un gran silenci des de les últimes vegades que s’han reunit. Com 

que hi ha informes que ja han arribat, prega que es donin indicacions perquè es 

puguin consultar als serveis que correspongui. Sembla ser que és necessari que els 

demani. No sembla que sigui obvi que puguin consultar els informes que ja han rebut 

del POUM. Per tant, demana que es donin les indicacions oportunes. 

 

D) La regidora Sra. Marzo manifesta que reprèn, una altra vegada, el tema del 

Reglament de participació, que, a banda del treball que pugui fer amb Convergència i 

Unió, que segurament serà una gran feina, demana, si us plau, que engegui un 

procés participatiu amb les entitats per fer el Reglament, que no sigui una cosa 

només feta pels grups majoritaris, i que també tinguin dret a decidir les entitats de 

com han de participar, més enllà que se’ls enviï un text. 

 
E) La regidora Sra. Marzo manifesta que vol fer una pregunta que té relació amb “La 

Caixa”. Volia saber com tenen l’actuació de “La Caixa” als Escolapis. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que “La Caixa” està actuant en el tancament i en el 

compliment de tots els requeriments que havia fet l’Ajuntament en el seu moment a 

l’empesa Quabit. I això des de ja fa algunes setmanes. Diria que, des de la primera o 

segona setmana de setembre, ja hi estan treballant i ja quedaria amb això  resolt el 

compliment de la part que té estipulada “La Caixa” de les obligacions que, com a 

Ajuntament, havien exigit prèviament a Quabit. I, pel que fa als precs de la regidora 
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Sra. Marzo, traslladaran a l’entitat dels Trabucaires les seves queixes o els seus precs. 

És cert que en l’actuació del diumenge, a l’inici de la cercavila hi va haver alguns 

pares i mares de família que ja els van traslladar aquesta qüestió, que, per altra 

banda, ja els han fet arribar. I comentar que, sobre el tema dels informes del POUM, 

si els passa per correu electrònic la relació dels que voldria tenir-hi accés, els hi 

facilitaran. I el reglament de participació, més enllà del treball intern, ja com van dir 

també l’última vegada, en una propera reunió amb les entitats, se’ls traslladarà una 

proposta perquè sobre aquesta proposta també hi puguin dir la seva, i puguin acabar 

elaborant un reglament amb el qual la majoria s’hi puguin sentir còmodes. 

 

 La regidora Sra. Marzo manifesta que, sobre els Trabucaires i les queixes, no sap si, a 

més a més, tenen constància que hi ha una persona a qui se li va trencar el timpà. 

No és un tema menor. Ho diu perquè potser no n’estan al cas. I sobre el tema dels 

Escolapis, entén que si hi estan treballant hi ha una llicència d’obres i saben 

perfectament quines feines estan fent. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que saben perfectament quines feines hi estan fent, perquè 

són les que es van requerir prèviament a Quabit i se’ls va traslladar a ells com a 

responsables actuals.   

 

F) El regidor Sr. Berzosa manifesta que, en relació al control per part dels policies locals 

del semàfor d’accés a les escoles, exactament quan intervenen els agents a l’hora 

d’entrada a les escoles, a les nou del matí, es suspèn el control semafòric i passa a 

situació d’ambre per tenir plena autoritat els agents en la regulació del trànsit o és 

compartit pels agents i pel control semafòric automàtic? 

 

 El Sr. alcalde manifesta que el control funciona regularment no passa a ambre 

mentre hi ha la regulació per part dels policies.  
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G) El regidor Sr. Berzosa manifesta que en relació a la queixa d’una veïna al regidor de 

Governació, que ara no està present, però li consta que també la va fer al Sr. alcalde, 

respecte un incident d’una veïna d’Alella, que conduïa el seu vehicle, amb un agent 

de la policia Local. Voldria saber com s’ha resolt aquesta queixa formulada per 

aquesta veïna.  

 

 El Sr. alcalde manifesta que no li ho pot explicar, prèviament o en el proper Ple li ho 

respondrà.  

 

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, la Presidència alça la sessió, essent les 20 hores, 

de la qual s’estén aquesta acta que, com a secretari, CERTIFICO. 
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